



|   |   |  |
|---|---|--|
| <h2>Referat af bestyrelsemøde</h2>  | <b>Dato og tid:</b><br><b>06.08.2024</b><br><b>kl. 19.00 – 22.00</b>  | <b>Sted:</b> Nødebo Kro – Sydværelset<br>3400 Hillerød |
| <b>Emne:</b><br>Bestyrelsens arbejdsområder   | <b>Mødedeltagere:</b> Leif Øgaard, Bjørn Svendsen, Holger Hansen, Inge Hansen, John Hansen, Hans H. Andersen<br>Suppleant: Keld Chor<br>Afbud:<br><br>Referent: Leif<br>Mødeleder: John |  |
| <b>Formål med mødet:</b><br>Drøfte og beslutte fremtidige aktiviteter                                 | <b>Forbered:</b><br>Forbered jer på dagsordenspunkterne   |  |
| <b>Anvendelse af mødets resultat:</b><br>At vi er blevet klarere på aftaler og arbejdsopgaver         | <b>Medbring:</b><br>Dagsorden, godt humør og gå-på-mod.   |  |
| <b>Næste møder 2024:</b> 09-04, 07-05, 04-06, 06-08, 03-09, 01-10, 05-11, 03-12<br><b>2025:</b> 07-01 |   |  |

|  | <b>Emne</b> | <b>Formål med punktet</b><br>(hvad skal vi udrette?) | <b>Proces</b> | <b>Varighed</b><br>(i min) | <b>Beslutning</b><br>(referat – hvem gør hvad?) |
|--|-------------|--|---------------|----------------------------|---|
|--|-------------|--|---------------|----------------------------|---|

# DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



|    |   |  | (hvordan behandler vi emnet?) |    |   |
|----|---|--|-------------------------------|----|---|
| 1. | <b>Godkendelse af dagsorden</b>   | At vi bliver enige om dagsordenen og hvor lang tid, vi skal bruge på de enkelte punkter                                    | Beslutning                    | 5  | Dagsorden blev godkendt   |
| 2. | <b>Godkendelse af referat fra seneste møde</b>                                    | Enighed om referatets ordlyd og klargøring til offentliggørelse på hjemmesiden   | Beslutning                    | 10 | Referat fra sidste møde 4.6 blev godkendt   |
| 3. | <b>Ansøgning om tilskud til Ørneklubtur til Falsterbo</b><br><br><b>John/alle</b> | Lidt rodet forløb henover juli, som mailudvekslingerne viser. Hvordan lander vi den i lyset af Mikkels seneste beslutning? | Beslutning                    | 35 | Vi blev enige om at støtte Ørneklubbens tur til Falsterbo med max 4040, som der er søgt om til 4 biler. Vi forventer at se et kortfattet budget/regnskab for turen. Vi skal gøre ørneklubben opmærksom på at tilsvarende ansøgninger i fremtiden skal følge spillereglerne for sådanne. Dvs. der skal ansøges inden sidste bestyrelsesmøde i starten af december, således at bestyrelsen kan godkende og indsætte det i næste års budget, som godkendes på generalforsamling. |
| 4. | <b>Fællesmøde med DOF Kbh. forud for efterårets rep.møde</b><br><b>John</b>       | Forårets rep.møde blotlagde store økonomiske udfordringer, som vil berøre budget 2025.                                     | Beslutning                    | 40 | DOFs meget trængte økonomi vil fylde en del af programmet på repræsentantskabsmødet til november. Bestyrelserne for NSJ og KBH vil holde et fællesmøde – forslag uge 41   |

# DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



|    |   |  |                   |                              |  |
|----|---|--|-------------------|------------------------------|--|
|    |   | Det bliver tema på rep efterår -24, så jeg har foreslået DOF Kbh et fællesmøde for forberedelse. |                   |                              | – for at diskutere og udforme debatoplæg til rep mødet. John tager de relevante kontakter til de involverede parter.   |
| 5. | <b>Møde med NST 19/9</b><br><b>John</b>           | Møde om naturpolitik med "ny" skovrider. Forberedende snak                                       | Ingen beslutning  | 20                           | Punkter til dette møde vil blive diskuteret af bestyrelse og NPU på disses næste møde.   |
| 6. | <b>Fugle &amp; Natur</b><br><b>Hans (John)</b>    | Spalteplads til "Tur og møder" m.m.  | Ingen beslutning  | 15                           | Vi havde en god snak om oplægget fra Hans. Det er selvfølgelig bladets redaktør som afgør om aftalerne omkring spalteplads til lokalafdelingerne holdes nidkært. Men hvis det kommer til en skrap sparerunde på repmødet kan man pege på at man kan spare ca 7 procent på bladet hvis der skæres 4 sider af. |
| 7. | <b>Fællestur bestyrelse og NPU</b><br><b>Alle</b> | Gode ideer – frivillig tovholder   | Vigtig beslutning | Til der kommer hvid røg..... | Det blev besluttet at lave fælles bestyrelse-NPU-udflugt til Selsø d 12.10. Sidste år var en god oplevelse som tåler gentagelse.   |
| 8. | <b>Orientering fra formand og kasserer</b>        | Fast punkt til emner som ikke kan fremlægges på anden måde                                       | Orientering       | 10                           | Kasserer fremlagde det foreløbige regnskab hvoraf fremgår at vi har brugt ca. 21000 kr. af det forventede rådighedsbeløb på lidt over 50000 kr.<br>Bestyrelsen er enig i at hoved DOF ophører med at betale abonnemeter tilknyttet de udleverede iPads til lokalafdelingerne.                                |

# DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



---

|    |      |                            |                    |   |                       |
|----|------|----------------------------|--------------------|---|-----------------------|
| 9. | Evt. | Fast punkt til orientering | Ingen beslutninger | 5 | Ikke noget under evt. |
|----|------|----------------------------|--------------------|---|-----------------------|